
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice III/2025 

 
Termín: 09.04.2025 v 19:00 hod. 
Místo:  OU Olešnice 
Přítomní:  zastupitelé: Zdeněk Šich, Mgr. Radek Čermák, Martin Deči, Miloš Marek, Radomír Salaba,  

Vojtěch Marek, Dana Ševrová, Jiří Hovorka,  
 dle prezenční listiny  

 
Omluveni:  Tomáš Franců 
 
Hosté:  
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Radek Čermák, Dana Ševrová 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
   
Program: 

1) Informace MŠ jednání s obcí Vyskeř 
2) Hasičská zbrojnice – postup prací, financování - úvěr 
3) ostatní agenda obce 

Schválení programu: PRO 8  ZDRŽ. 0   PROTI 0  
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Smlouva o smlouvě budoucí na věcné břemeno byla podepsána 
• Žádosti o dotaci na rozšíření kapacity MŠ byla podána 
• Na žádostech o dotace pro hasiče se pracuje 

 
Starosta obce přivítal zastupitele a zahájil 3. Zasedání v roce 2025 

 
1) Informace MŠ – jednání s obcí Vyskeř 

Starosta obce informoval ZO o jednání s obcí Vyskeř. Pokud dojde k souhlasu ZO s podmínkami, tak již při zápisu 
v květnu 2025 by se postupovalo dle nových pravidel (pro Vyskeř bude MŠ Olešnice školským obvodem) Dle nového 
systému, tedy od kalendářního roku 2026 bychom poskytli podklady na podzim roku 2025 a obec Vyskeř by Olešnici 
spolufinancovala 50% provozních nákladů na MŠ (energie a ostat.provozní náklady). S obcí Vyskeř je učinena dohoda, 
pokud by byl získán příspěvek od jiné obce v okolí, bude částka pro rozdělení mezi obcí Vyskeř a Olešnice snižena o 
tento příspěvek. V případě, že se v rámci MŠ objeví vyšší neočekávané výdaje, bylo domluveno, že v této věci bude 
probíhat úzká spolupráce a jednání a případném příspěvku i na takové výdaje. Obec Vyskeř dále přispěje na navýšení 
kapacity částkou 300  tis. Kč  
Starosta obce dále informoval ZO o podání žádosti o dotaci na rozšíření kapacity MŠ. 
ZO schvaluje rozšíření kapacity MŠ na celkový max. počet 35 dětí. 
Hlasování:  PRO 7 ZDRŽ. 1  PROTI 0  
 
Starosta obce informoval ZO o žádosti MŠ o dotaci na herní prvky. Tuto dotaci si vyřizuje sama MŠ. 
 

2) Hasičská zbrojnice – postup prací, financování - úvěr 
Stavba hasičské zbrojnice pokračuje. Opět se po zimním útlumu rozběhly stavební práce. Jsou obloženy stěny soc. 
zařízení. V patře je vylitá podlaha. Tento týden bude zateplen strop pod půdou. Začali se dělat štuky – začíná se 
kanceláří. 
Začala se hloubit díra pro jímku.  
 
Před 14 dny byla připravena žádost o dotaci na dovybavení obecní jednotky. Žádost o dotaci připravoval starosta 
společně s M. Deči. Žádost byla podána, ale nyní jsme byli vyzváni k podpisu žádosti pomocí elektronického razítka. 
Toto bylo doplněno dnes.  
 
Je možnost získat ještě další dotaci od soukromého subjektu, ta se musí podat do konce května 2025. Pro obec je 
tam možnost získat max 300 tis. Kč se spoluúčastí obce 30%. Dotaci může získat o přímo hasičské sdružení, ale tam je 
dotace pouze 100 tis. Kč 



Financování obce s ohledem na výstavbu velké investiční akce „hasičská zbrojnice“ Starosta obce přednesl ZO rozbor 
cash-flow obce a předběžný výhled do druhé poloviny roku. Z přednesených čísel vyplývá že by bylo vhodné řešit 
dofinancování úvěrem. 
V KB jsme požádali o nabídku financování. Starosta obce předkládá tři varianty možnosti financování úvěru. Zásadní 
je, že úvěr musí být účelový s přesným dokladováním.  
Pokud by si obec půjčila 2 mil. – na 3 roky (přeplatek cca 129 tis.), stejný úvěr na 5 let (přeplatek cca 215 tis.). 
Místostarosta navrhuje spíše si půjčit 1 mil. s tím, že se vyčká na příjem ze státního rozpočtu a v případě potřeby to 
řešit dalším financováním. M. Deči se přiklání k úvěru na 2 mil.  
ZO se přiklání k úvěru na částku 2 mil.  
Starosta obce vyzval ZO aby se vyjádřilo k částce k úvěru na financování.  
ZO schvaluje úvěr na financování hasičské zbrojnice ve výši Kč 1 200 tis. 3 roky s pevnou úrokovou sazbou. 
Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0  PROTI 0  
 

3) Oststní agenda obce 
Informace k dálnice D35. Mirkoregion Český Ráj požádal o informování o stavbě, aby se mohl případně vyjádřit 
v rámci připomínkového řízení.  
 
 
 
Usnesení: 
ZO schvaluje:  
1/III/2025 
ZO schvaluje rozšíření kapacity MŠ na celkový max. počet 35 dětí. 
 
2/III/2025 
ZO schvaluje úvěr na financování hasičské zbrojnice ve výši Kč 1 300 tis. 3 roky s pevnou úrokovou sazbou. 
 
ZO ukládá: 

 
 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 21.40 hod. 
 
Ověřovatelé: Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 
   
 Dana Ševrová ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


